
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.16.1.2022.JT 

 

Protokół Nr 182/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 6 maja 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 10:31 zakończenie o godz. 10:53 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak  

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

5. Wniosek parafii rzymsko-katolickiej pw. św. Anny w Zaklikowie o przyznanie 

dofinansowania na zadanie publiczne pn. „Polska Tajga II edycja” z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok.  

8. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 180/2022 z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

- Nr 181/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  



Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 182. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie 

w najem sześciu sal lekcyjnych w terminach od 13 maja 2022 r. do 15 maja 2022 r. oraz 

20 maja 2022 r. do 22 maja 2022 r. w celu organizacji pracy i obsługi Ośrodka Koordynacji 

Oceniania, w ramach którego zespoły egzaminatorów oceniać będą prace maturalne z języka 

polskiego. Pani Naczelnik poinformowała, że odpłatność za cały okres najmu wynosić będzie 

1 463,42 zł netto (1 800 zł brutto). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 182/1213/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem dziewięciu sal lekcyjnych w terminach od 13 maja 2022 r. do 15 maja 

2022 r. (9 sal lekcyjnych) oraz 27 maja 2022 r. do 29 maja 2022 r. (6 sal lekcyjnych) w celu 

organizacji pracy i obsługi Ośrodka Koordynacji Oceniania, w ramach którego zespoły 

egzaminatorów oceniać będą prace maturalne z matematyki. Pani Naczelnik poinformowała, że 

odpłatność za cały okres najmu wynosić będzie 1 829,27 zł netto (2 250,00 zł brutto). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 182/1214/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sal lekcyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Ad. 5. Wniosek parafii rzymsko-katolickiej pw. św. Anny w Zaklikowie o przyznanie 

dofinansowania na zadanie publiczne pn. „Polska Tajga II edycja” z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak oznajmił, że parafia rzymsko-

katolicka pw. św. Anny w Zaklikowie złożyła wniosek w sprawie dofinansowania zadania 

pn. „Polska Tajga II edycja” - warsztatów terenowych realizowanych na terenie Mazurskiego 

Parku Krajobrazowego. Poinformował, że zadanie skierowane jest do 43 harcerzy (dzieci 

i młodzież w wieku od 10 do 18 lat) z 5 Szczepu Harcerskiego „Brzask” Zaklików. Poinformował 

również, że opiekę sprawować będzie grupa 7 opiekunów instruktorów harcerskich. Oznajmił, że 

5 Szczep Harcerski „Brzask” Zaklików działa przy parafii rzymsko-katolickiej pw. św. Anny 

w Zaklikowie. Wyjaśnił, że realizacja projektu „Polska Tajga II edycja” jest kolejnym wydarzeniem 

podróżniczym po południowych jeziorach mazurskich skierowanym do harcerzy 5 Szczepu 

Harcerskiego „Brzask” Zaklików. Poinformował, że parafia wnioskuje o przyznanie 

dofinansowania na zadanie publiczne pn. „Polska Tajga II edycja” z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego w kwocie 3.500,00 zł, która zostanie przeznaczona na zakup usługi 



transportowej. Poinformował także, iż całkowity koszt realizacji zadania wynosi 51.750,00 zł. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku parafii 

rzymsko-katolickiej pw. św. Anny w Zaklikowie o przyznanie dofinansowania na zadanie 

publiczne pn. „Polska Tajga II edycja” z budżetu Powiatu Stalowowolskiego i decyzją o przyznaniu 

dofinansowania na w/w zadanie publiczne z budżetu Powiatu Stalowowolskiego, w kwocie 

3.500,00 zł przeznaczonej na zakup usługi transportowej. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek parafii rzymsko-katolickiej pw. św. Anny 

w Zaklikowie o przyznanie dofinansowania na zadanie publiczne pn. „Polska Tajga II edycja” 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego i zadecydował o przyznaniu dofinansowania na w/w zadanie 

publiczne z budżetu Powiatu Stalowowolskiego, w kwocie 3.500,00 zł przeznaczonej na zakup usługi 

transportowej.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Pan Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 182/1215/2022 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 182/1216/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok.  

Ad. 8. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 180/2022 z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

- Nr 181/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 180/2022 z dnia 20 kwietnia 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 180/2022 z dnia 20 kwietnia 2022 r. został przyjęty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 181/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 181/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r. został przyjęty.  



Ad. 9. Wolne wnioski. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że skierowała do Wydziału 

Budżetu i Finansów wniosek dotyczący zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1006R 

Radomyśl–Skowierzyn w m. Radomyśl n/Sanem  od km 0+000 do km 1+646,32", w zakresie 

części II tj: „Przebudowa obiektu mostowego na rzece San w ciągu drogi powiatowej nr 1006 

Radomyśl – Skowierzyn”. Pani Naczelnik poinformowała, że w treści wniosku zwróciła się 

z prośbą o zwiększenie budżetu w/w zadania o kwotę 212 419 zł. Poinformowała również, że 

podpisane zostały umowy na realizację w/w zadania w zakresie części I i II. Oznajmiła, że 

wykonawca zadania zwrócił uwagę, iż wskazane jest wykonanie robót dodatkowych na moście 

polegających na zabezpieczeniu całej powierzchni filarów, oczepów i płyty pomostu. 

Poinformowała, że w projekcie opracowanym w roku 2014 założono zabezpieczenie 40% filarów 

i po 75 % oczepów i płyty pomostu. Wyjaśniła, że z czasem stan techniczny mostu uległ 

pogorszeniu. Pojawiły się odpryski i uszkodzenia powierzchni betonowych. Stwierdziła, że 

w związku z pogorszeniem się stanu technicznego mostu, uzasadnione jest zabezpieczenie 100 % 

powierzchni filarów, oczepów i płyty pomostu. Stwierdziła także, iż zasadne jest również 

przedłużenie sączków odprowadzających wodę z izolacji płyty pomostu. Sączki pracują i obecnie 

woda z sączków kapie na konstrukcję stalową  powodując jej szybszą degradację. Poinformowała, 

że koszt w/w prac dodatkowych to kwota 212 428,75 zł. Stwierdziła, że prace te powinny zostać 

wykonane, oraz że zwiększenie budżetu zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1006R 

Radomyśl – Skowierzyn w m. Radomyśl n/Sanem  od km 0+000 do km 1+646,32" o kwotę 

212 419 zł powinno zostać wprowadzone do budżetu Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz 

Zarzeczny zgodził się ze stwierdzeniem Pani Naczelnik. Zarząd Powiatu, po odbyciu rozmowy ze 

Skarbnik Powiatu Elżbietą Kulpą i Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicją Mach, 

pozytywnie przychylił się do prośby Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

o zwiększenie budżetu zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1006R 

Radomyśl – Skowierzyn w m. Radomyśl n/Sanem  od km 0+000 do km 1+646,32" o kwotę 

212 419 zł.  

Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do prośby Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

o zwiększenie budżetu zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1006R 

Radomyśl – Skowierzyn w m. Radomyśl n/Sanem  od km 0+000 do km 1+646,32", o kwotę 212 419 zł. 

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman 

                      Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

                                                                                                                                               (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


